
„ODDAJĘ OSOCZE, 
PONIEWAŻ 

MOŻLIWOŚĆ 
POMOCY INNYM 

JEST MIŁYM 
UCZUCIEM, A NIE 

MAM KU TEMU ZBYT 
WIELU OKAZJI. JEŚLI 

MOŻESZ KOMUŚ 
POMÓC, TO WARTO 

TO ZROBIĆ.”
Victoria, dawczyni osocza

Dawcy osocza ratują życie.
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